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 John 1:1-5, 9-14

John 1:1-5  In the beginning was the Word, and the Word was with God, and the Word was God. 2 He was with God in the beginning. 3 Through him all things were made; without him nothing was made that has been made. 4 In him was life, and that life was the light of all mankind. 5 The light shines in the darkness, and the darkness has not overcome it.

John 1: 9-14 The true light that gives light to everyone was coming into the world. 10 He was
 in the world, and though the world was made through him, the world did not recognize him. 11 He came to that which was his own, but his own did not receive him. 12 Yet to all who did receive him, to those who believed in his name, he gave the right to become children of God— 13 children born not of natural descent, nor of human decision or a husband’s will, but born of God. 14 The Word became flesh and made his dwelling among us. We have seen his glory, the glory of the one and only Son, who came from the Father, full of grace and truth.
Preface: Can Man discloses God”
(WHAT IS GOD – God is Spirit, infinite, eternal, & unchangeable in His being, wisdom, power, holiness, justice, goodness & truth.)
A. The ways God reveals Himself

1. General Revelation (Rom. 1:20)
2. Special Revelation
The Scripture (II Tim 3:16-17)
Incarnation of Christ Jesus (John 1:14)

B. The Tributes of God – The most Holy God

Augustus Hopkins Strong: “God is Spirit, infinite and perfect, is the source of all 
creation, support and ending.” (pp.133) (Col. 1:15-16)

1. He is ____________ God (Ex. 3:14,  Ps. 90:2)
2. He is ____________ God (John 14:10, 10:30)
3. He is ____________ God (Gen. 1:3, Ps. 33:9)
4. His is the source of ______________ (Gen. 2:7)
5. He is ____________ God (Heb. 12:29)
6. He is ____________ God (Phil. 2:5-8)

C. The Action of God—Salvation

1. Man can’t save himself from the trap of sin (Isa. 64:6, Rom. 7:24)
2. The consequence of sin (Rom. 6:23)
3. God’s salvation plan for Man (I Peter 3:18, Eph. 2:8-9)

Conclusion: The relationship between you & Christ Jesus, the Savior –
	     Do you have the assurance of salvation? (John 8:12, II Cor. 5:17)

03-19-2017                           自我啟示的神                                         張達吉牧師
                                  約翰福音 1:1-5, 9-14

約翰福音 1:1-5太初有道，道與神同在，道就是神。 2 這道太初與神同在。 3 萬物是藉著他造的；凡被造的，沒有一樣不是藉著他造的。 4 生命在他裡頭，這生命就是人的光。 5 光照在黑暗裡，黑暗卻不接受光。
約翰福音1:9-14那光是真光，照亮一切生在世上的人。 10 他在世界，世界也是藉著他造的，世界卻不認識他。 11 他到自己的地方來，自己的人倒不接待他。 12 凡接待他的，就是信他名的人，他就賜他們權柄做神的兒女。 13 這等人不是從血氣生的，不是從情慾生的，也不是從人意生的，乃是從神生的。 14 道成了肉身，住在我們中間，充充滿滿地有恩典有真理。我們也見過他的榮光，正是父獨生子的榮光。

前言：人有辦法瞭解神嗎? 
(上帝的定義---神是靈，無限而永恆，祂的本質、智慧、能力、聖潔、公義、良善與真實永不改變。)

一• 神自我啟示的方法
	1• 一般啟示 (羅1:20)
	2• 特別啟示
	     聖經 (提後3:16-17)
	     耶穌基督道成肉身 (約 1:14)

二• 神的屬性----至高至聖
神學家Augustus Hopkins Strong給神之定義：「神是靈，是無限而完全，是萬物的源頭，支持與結局。」(pp.133) (西1:15-16)
	1• 祂是__________的神 (出3:14, 詩90:2)
	2• 祂是__________的神 (約14:10, 10:30)
	3• 祂是______的神 (創1:3, 詩33:9)
	4• 祂是______的源頭 (創2:7)
	5• 祂是______的神 (來12:29)
	6• 祂是______的神 (腓2:5-8)

三• 祂的作為---救恩
1• 人在罪中不能自救(賽64:6羅7:24)
	2• 罪的結局(羅6:23)
3• 神的救法(彼前3:18, 弗2:8-9)

結語：你與救主基督耶穌的關係---你有得救的把握嗎? (約8:12, 林後5:17)
